

**STRATEGI PELAKSANAAN
PEMBELAJARAN DAN PEMUDAHCARAAN DI PUSAT PEMBELAJARAN**

NAMA PUSAT : *LET'S GET CRAFTY*
PUSAT/ FUNGSI : *ART & CRAFT @ KRAF & KREATIF*
TAJUK/ TEMA : *PINATUBO*

BIL	PERKARA	CATATAN	
1	STANDARD KANDUNGAN	KE 3.3	Menzahirkan idea kreatif penghasilan karya seni (ekspresi kreatif)
2	STANDARD PEMBELAJARAN	KE 3.3.6	Menghasilkan karya kreatif menggunakan bahan kitar semula.
		FK 5.3.5	Menunjukkan cara penggunaan alatan dan bahan berbahaya dengan betul dan selamat.
3	OBJEKTIF	Kanak-kanak menghasilkan cenderahati berdasarkan sarang telur yang disediakan.	
4	STREAM	S	Menjelaskan dan mengukur bentuk sarang telur berdasarkan saiz yang ditetapkan.
		T	Menggunting dan mewarna sarang telur.
		R	Memupuk sikap peka kepada alam sekitar dan ciptaan Allah.
		E	Mereka bentuk plak gunung berapi pelbagai warna menggunakan sarang telur.
		A	Mewarna sarang telur mengikut warna asal Volcano
		M	Mengecam bentuk tiga segi sarang telur yang membentuk volcano.

5	BBM	Sarang telur, pewarna warna oren, merah, hitam, berus, kotak, span,gam, tali dan gunting dan straw board.
6	NILAI MURNI	Berkongsi, bekerjasama, berkomunikasi, yakin, sabar.
6	<p><u>STRATEGI PELAKSANAAN</u></p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Kanak-kanak berada di dalam pusat pembelajaran Art & Craft 2. Kanak-kanak meletakkan sarang telur yang dibawa daripada rumah ke dalam kotak yang disediakan. 3. Guru memperkenalkan bahan : <ul style="list-style-type: none"> - Sarang Telur -Gunting - Berus - Warna air - Gam - Straw Board 4. Guru menerangkan langkah-langkah untuk melakukan aktiviti plak Pinatubo <ul style="list-style-type: none"> - Kanak-kanak menggunakan sarang telur. - Kanak-kanak mengguntingkan sarang telur. - Kanak-kanak mewarnakan sarang telur. - Kanak-kanak meletakkan gam pada sarang telur. - Kanak-kanak melekatkan sarang telur pada tapak strawboard - Kanak-kanak mempamerkan hasil kerja. 	

5. Kanak-kanak menghasilkan plak cenderahati gunung berapi dengan bimbingan guru dan bergambar di photobooth yang telah disediakan.
6. Kanak-kanak dipilih secara rawak untuk menceritakan plak Pinatubo yang dibina.
7. Hail kerja kanak-kanak dipamerkan dipusat Art & Craft.

Nota:

** guru boleh menyediakan pelbagai ABM berdasarkan kreativiti guru serta minat kanak-kanak*

** hasil seni kanak-kanak dibawa pulang sebagai cenderahati.*